
Dekker Squash Warmond ALV 2022

Betreft: Dekker Squash Warmond ALV 2022
Datum: Dinsdag 27 december 2022, 21.30

Aanwezigheid
Leden:

● Angela van der Geest   
● Brin Khalaf
● Gerbrand Mijzen
● Joost Heack
● Marije van der Jagt
● Nelleke van Duijn
● Peter Krul
● Rob vd Wijngaard
● Robin van der Zwan
● Sandor Losecaat van Nouhuys

Bestuur:
● Fred van Dijke
● Dik Tuijl
● Joost Haeck
● Rene Spaanderman

Notulist:
● Rene Spaanderman

Agenda
1. Opening, mededelingen, vaststellen agenda
2. Notulen ALV dd. 12 september 2021(wordt zo nodig verstrekt)
3. Financieel verslag
4. Begroting 2023
5. Kascommissie: benoeming (onafhankelijke leden dienen financiën te controleren)
6. Bestuurswijziging (iedere 3 jaar)
7. Verslag Competitieleiding (hoe leden te enthousiasmeren voor competitie)
8. Statuten en huishoudelijk reglement (de statuten zijn 37 jaar oud)
9. Communicatie (nieuwe website en sociale media)
10. WVTTK
11. Rondvraag / sluiting
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1. Opening, mededelingen, vaststellen agenda
● Fred opent, geen opmerkingen

2. Notulen ALV dd. 12 september 2021(wordt zo nodig verstrekt)
● 2018 wel notulen, 2017 niet (Thijs?)
● Rene deelt Notulen 2018 met Gerbrand
● Gerbrand:

“Fred en Mo bespreken dit met Dekker”
> Fred: is gebeurd, echter wisselingen in management Dekker. Daardoor 
onduidelijkheid
> Squash 51 (>) rackets op te vragen bij receptie
> Tafeltenistafel wordt naar verwachting niet door Dekker geregeld.
> Additioneel: onderhoud banen is aandachtspunt

● Gerbrand: 300,- voor clinics?
- 1e clinic a 120,- geweest
- 2e clinic te weinig animo (1 deelnemer)

● Nel / Gerbrand: Punt Michiel / Bart:
- Bart komt slechts nog 1x per 2 weken. Gerbrand: Waarom geen les op 
ledenbanen? Fred: bespreken we bij het punt waar dit relevant is (later). Probleem 
heeft zich opgelost.

3. Financieel verslag
Dik (inmiddels oud-lid) licht toe

● a-typische begroting ivm Corona
● Minder inkomsten tijdens Corona jaren ivm terugloop aantal leden
● Opmerking RS: digitaal delen door Dick ivm volledigheid
● Dick geeft aan: administratie Dekker is onoverzichtelijk. Verwachting is dat 2022 niet 

officieel afgesloten kan worden.
● Gerbrand: Wat betekent ‘weten het niet goed’ (met betrekking tot aantal leden)

Dick: Afspraken zijn niet duidelijk:
○ 8% van alle abo gelden naar Dekker Warmond (Contributies)
○ Daar wordt in loop vh jaar training, baanhuur (extra, tijdens trainingen) + 

horeca van afgetrokken
● Additioneel: sponsoring via Wilbrink vd Vlugt
● ‘Dekker was coulant in Corona jaren, er stonden immers geen clubinkomsten 

tegenover’
● Issue: Dekker kan geen ledenoverzicht overhandigen
● Dick: prognose 2023 is negatief
● ‘Eigen vermogen hoger dan ooit’ (echter: inflatie, hogere kosten etc.)
● Contributie stijgt niet met inflatie ed mee.
● Dick: wat moeten we met hoge reserves
● Gerbrand: Wegens wisseling van bestuur stellen we dit liever niet vast als financiele 

planning maar als prognose (geeft nieuwe bestuur wat ruimte voor andere verderling 
van bestedingen)

● Dik: “zie het dan als prognose, doe er je voordeel mee”
● Ter notie aangehoord
● Ladder is goedkoper geworden: bandbreedte ivm betaling per deelnemer
● Dick: voorstel om van bank te wisselen: 13,73 per maand (wisselen? Fred: moeilijk 

ivm KYC)
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● Marketing: Wie doet marketing / sponsoring bij Dekker? (reclameborden etc.?)
● Robin: teruggave?

- Dick: vroeger was een Dekker Lidmaatschap ook automatisch een
bondslidmaatschap (automatisch doorbetaald, 9,-)
- Bond heeft competitie etc uitbesteed en gestegen naar 37 Eu pp pj
- Vorig jaar oproep gedaan om (vrijblijvend) te betalen: ±20 leden hebben betaald
(675,-)

● Fred: In stemming?
In meerderheid aangenomen

4. Begroting 2023
● Fred: behandelen we niet ivm feit dat dit een prognose is. (ter kennisneming 

aangenomen)
● Wordt door nieuwe bestuur opgepakt

5. Kascommissie: benoeming (onafhankelijke leden dienen financiën te controleren)
● 2 onafhankelijke leden benodigd
● Gaat niet verder terug dan 2018
● Angela biedt zich aan (eenmalig) (combineren met overdracht)
● Brin biedt aan in kascomissie plaats te nemen. 

6. Bestuurswijziging (iedere 3 jaar)

Dik en Fred zijn niet meer beschikbaar, Joost en Rene wel voor het bestuur. 
Gerbrand doet een schriftelijk voorstel voor een nieuwe bezetting van het 
bestuur. Fred merkt op dat 'communicatie' en 'rene' omgekeerd in het voorstel 
terrecht zijn gekomen (gecorrigeerd)

Fred merkt op dat statuten niet voorzien in rol van plaatsvervanger (zoals wel in 
het voorstel is opgenomen). Actie: nieuwe statuten opstellen (actie nieuw 
bestuur)

Rollen:
○ Marije: Voorzitter (plv Robin)
○ Gerbrand: Secretaris (Plv Marije)
○ Angela: Penningmeester / Financiën (plv Robin)
○ Joost Sportzaken  (plv Robin)
○ Communicatie: Rene (plv Gerbrand)

● Voorstel nieuw bestuur is aangenomen door de ALV
○ Gerbrand: afspraken maken mbt overdracht (post scriptum: 2 februari 2023 

gepland)

7. Verslag Competitieleiding (hoe leden te enthousiasmeren voor competitie)
● Joost:

○ 1 team vrijdag competitie, 1 team zondagcompetitie (pilot)
○ Voorjaarscompetitie in aantocht. Is er animo?

● Geen verdere opmerkingen / vragen

8. Statuten en huishoudelijk reglement (de statuten zijn 37 jaar oud)
● Statuten zijn gescand
● Huishoudelijk reglement = onvindbaar
● Peter: heb nog 2 verhuisdozen vol Dekker Documentatie. Wordt overgedragen aan 

het nieuwe bestuur (ps - inmiddels gebeurd Peter Krul --> ecretaris)
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9. Communicatie (nieuwe website en sociale media)

De Nieuwe website is een verbetering van de eerste (belangrijke) stap 
die Fred dit jaar heeft gezet. Nieuwe site verwijst door naar de oude. 
Kosten zijn zeer beperkt (€12 voor het eerste jaar). 

Dik: documenteer de website goed, zodat beheer niet aan een of enkele 
personen hangt.  pakt Gerbrand op (ps: documentatie is gereed)

10. WVTTK

Banen zijn uitzonderlijk koud deze winter, door uitblijven van de 
verwarming. Bestuur zal dit met Dekker moeten bespreken. 

Gerbrand: heeft kennisgemaakt met Jorrit, beheerder website 
(afspraken mee gemaakt over verbinding met eigen website) en tevens 
beheerder reserveringsysteem. Jorrit gaat dit ook implementeren voor 
de ledenbanen, Gerbrand houdt contact met Jorrit en informeert de 
leden over moment dat reservering gaat veranderen. 

Lichten systeem (automatisch) is issue
● Gerbrand: inschatting = ±5 leden
● Issue = betaling baanhuur / introducee
● Issue: WhatsApp groepen in kaart + beheren

11. Rondvraag / sluiting
● Sandor: er was een ‘Sociaal bokaal’ (in bezit van Peter)

Wil hem aan Fred aanbieden (Fred weigert beleefd)
● Gerbrand biedt 2 flessen als dank aan (‘Representatiebudget’)
● Fred spreekt vertrouwen uit in nieuw bestuur (applaus) en sluit 

vergadering.




